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Interpelacja 

Dotyczy: organizacji spotkania z mieszkańcami dotyczącego poprawy komunikacji w rejonie Tyńca i 
Kolnej 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o współorganizowanie spotkania z mieszkańcami osiedli Tyniec i Kolna w 
celu omówienia kwestii poprawy komunikacji miejskiej na tym obszarze. Mieszkańcy od dłuższego czasu 
zgłaszają potrzebę zwiększenia częstotliwości kursowania autobusów oraz dostosowania rozkładów jazdy 
do ich codziennych potrzeb. 

W szczególności proponuję, aby w trakcie spotkania omówić: 

1. Możliwość zwiększenia częstotliwości kursów autobusów na trasie do Kolnej i Tyńca. 
2. Wydłużenie trasy autobusów linii 112 oraz 496, aby lepiej obsługiwały tereny Tyńca za tzw. 

„wąwozami” i Kolnej. 

3. Zmiany w rozkładach jazdy, które uwzględnią potrzeby mieszkańców Pychowic, Kostrza, Podgórek 
Tynieckich, Bodzowa, Kolnej i Tyńca, w tym skoordynowanie rozkładów z godzinami pracy, szkoły 
i innymi kluczowymi aktywnościami mieszkańców. 

Proszę o wskazanie dogodnego terminu oraz miejsca (proponuję Klub Tyniec) w którym takie spotkanie 
mogłoby się odbyć, a także o zapewnienie obecności przedstawicieli odpowiedzialnych za organizację 
transportu publicznego w Krakowie. 

Liczę na pozytywne rozpatrzenie tej prośby, ponieważ poprawa komunikacji miejskiej w tej części miasta 
znacząco wpłynie na komfort życia mieszkańców i ich możliwości transportowe, a  tym samym przełoży się 
na ilość samochodów wjeżdżających do centrum miasta. 

 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 

Marek Sobieraj 

Radny Miasta Krakowa 


